
 

     

 

Αθήνα, 9 Σεπτεμβρίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων  

 τον Υπουργό Εσωτερικών 

  

Θέμα: «Σοβαρά οικονομικά προβλήματα έχει προκαλέσει στους αγρότες η αδιάθετη 

παραγωγή» 

 

Τα υγειονομικά μέτρα, η μειωμένη προσέλευση τουριστών, αλλά και η περιορισμένη 

εσωτερική ζήτηση έχουν προκαλέσει τεράστια προβλήματα σε αγρότες και κτηνοτρόφους. 

Με στόχο την καταγραφή των ζημιών, η Περιφερειακή Ενότητα Χαλκιδικής ανακοίνωσε τη 

σύσταση κλιμακίου γεωπόνων που θα προχωρήσει σε καταγραφή των αδιάθετων 

κηπευτικών με στόχο “τα στοιχεία αυτά θα αποτελέσουν τεκμηρίωση για τις όποιες 

προσπάθειες καταβάλει ώστε να ενισχυθούν και να αποζημιωθούν αναλόγως από την 

Κεντρική Διοίκηση”, όπως ανακοινώνει η ίδια η ΠΕ. 

Κατόπιν των παραπάνω και με δεδομένη την έντονη ανάγκη καταγραφής και ενίσχυσης 

αγροτών και κτηνοτρόφων,  

Ερωτώνται οι κ.κ Υπουργοί: 

1. Σχεδιάζεται η εφαρμογή παρόμοιας πρακτικής σύστασης κλιμακίων που θα 

καταγράψουν την αδιάθετη φυτική και ζωική παραγωγή της χώρας μας ώστε να 

υπάρχουν ορθά στοιχεία και εικόνα της αστάθειας που έχει προκαλέσει η πανδημία 

και τα συνακόλουθα αυτής φαινόμενα; 

2. Αν κάτι τέτοιο δεν περιλαμβάνεται στον άμεσο σχεδιασμό των συναρμόδιων 

Υπουργείων, μιας και θα μπορούσε το μοντέλο της ΠΕ Χαλκιδικής να εφαρμοστεί 

και στις υπόλοιπες περιφέρειες, εξετάζεται ή εκπονείται κάποιο άλλο σχέδιο ή 

πρόγραμμα που θα είχε το ίδιο αποτέλεσμα; 
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3. Εξετάζεται ως ενδεχόμενο η παροχή στήριξης με βάση την φυτική και ζωική 

παραγωγή που παρέμεινε αδιάθετη εξαιτίας του κορονοϊού;  

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




